
MazierskiJozef

Radny Rady Miosto Wtoctowek Wloclowek 10.09. 2020 r.

Szanawny Pan

Morek Wojtkowski
P re zyde nt m. tNtoctawka

uprzeimie powiadomiom ie podczos spotkonia z mieszkortcami poproszono
mnie bym zgtosil prabtem z bezpiecznym wyjeidianiem-wlqczoniem siq do
ruchu z ulicy Mazowieckiej w ulicq ptanty l.

Brak dobrej widocznosci z rewej strony z uwagi na porkuiqce somochody na
zatoczce ulicy Planty I powoduje, ie wtqczajqc siq do ruchu ze skrzyiowania
ulicy Mazowieckiei do uticy Ptanty bardzo czqsto docttodzi do kolizji,
niezrozumiatych pretensii i roinych gestykutocji kierowcaw jadqcych ulicq
Planty | , poniewo2 somochody z uwagi na ograniczona widocznoic wyjeidiajq
doi( znacznie w jezdniq ul. planty by skrqcii w prawo lub lewo.

Maiqc na wzglqdzie bezpieczeristwo uiytkownikow skrzyiawania jezdni ulicy
Plonty I i Mazawieckiei praszq a zainstalowanie lustra drogowego, kt6re to
urzqdzenie paprawi bezpieczeristwo ruchu w tym rejonie o w szczeg1tnoSci
poprowi widacznoie na gm skrzyiowaniu ulic planty t i Mazowiecka.
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